



INSCRIPTION 2020-2021

ENFANT

PRÉNOM:	NOM :
ADRESSE COMPLÈTE :	
(No, rue, ville, code postal)	
DATE DE NAISSANCE (JJ/MM/AAAA) :	
ÂGE : _____ SEXE : F M	# PATINAGE CANADA:

MÈRE

PRÉNOM : _____

NOM : _____

TÉLÉPHONE MAISON : _____

CELLULAIRE : _____

COURRIEL: _____

PÈRE

PRÉNOM : _____

NOM : _____

TÉLÉPHONE MAISON : _____

CELLULAIRE : _____

COURRIEL : _____



Catégorie	Coût
Patinage Plus	150,00 \$
Crédit 2e enfant et plus (même famille même adresse)	(10,00 \$)
Argent comptant seulement / TOTAL:	

*** Si l'enfant n'est pas autonome (se relever seul), il sera retiré du groupe du à la situation du COVID-19*
Les entraîneurs et AP ne peuvent avoir de contacts avec les patineurs.**

Initiales du parent : _____

- **Toute inscription doit être payée en totalité au début des cours**
- Veuillez prendre note qu'il est obligatoire pour les enfants inscrits au programme Patinage Plus (étape 1 à 5 inclusivement) de porter un casque d'hockey homologué CSA.
- Des frais supplémentaires seront à prévoir au courant de l'année pour diverses activités (Compétitions, spectacle).
- **Après 14 jours calendrier de l'inscription, aucun remboursement ne sera fait.**
- **Les frais d'administration de 50,00\$ compris dans chaque inscription ne sont pas remboursables.**

Je n'autorise pas que mon enfant soit photographié pour parution dans Le Bulletin, babillard aréna, site Web, etc.

RESPONSABILITÉ:

Patinage Canada et le Club de Patinage Artistique de Buckingham se dégagent de toutes responsabilités en cas de blessures, accidents, de pertes ou de vols qui peuvent survenir durant la saison.

Date : _____

Signature (Père, Mère ou Tuteur)

Signature, représentant C.P.A. Buckingham



2020-2021 REGISTRATION

CHILD

FIRST NAME:	LAST NAME:
ADDRESS:	APPARTEMENT:
POSTAL CODE:	CITY :
AGE :	DATE OF BIRTH:
GENDER : F M	# SKATE CANADA:

MOTHER

FIRST NAME: _____

LAST NAME: _____

HOME PHONE NUMBER: _____

MOBILE PHONE : _____

E-MAIL: _____

FATHER

FIRST NAME: _____

LAST NAME: _____

HOME PHONE NUMER : _____

MOBILE PHONE : _____

E-MAIL : _____



Category- Amount	
CanSkate	150,00\$
Credit 2nd child and more, same family same address	-10.00\$
Cash only	TOTAL:

*** If the kid is not independent (stand back up by them self), will be removed from the group due to COVID-19 situation. Coaches and PA can't have any contact with the skaters.**

***Parent's initials:** _____

- **All registrations must be paid in full by the beginning of the season.**
- Note that for all children registered in the CanSkate program (Step 1 through 5 included) it is mandatory to wear a hockey helmet certified CSA.
- Additional fees may be expected throughout the year. (competitions, end of season costume rental)
- **After 14 calendar days from the registration, no reimbursement will be done.**
- **Administration fees of 50\$, included in each registration, are not refundable.**

I do not allow my child to be photographed for publication in Le Bulletin, Area board, Web site.

DISCLAIMER:

Skate Canada and the Club de Patinage Artistique de Buckingham are not responsible for any injuries, accidents, lost or stolen items during the season.

Date: _____

Signature (Father, Mother or Tutor)

Signature, C.P.A. Buckingham member